
PO SEDMIH LETIH DELOVANJA

Kriza aktiva
mladih dopisnikov

Že sedmo leto se mladi dopisniki sestajamo na sejah aktiva. Od 10
sej pa smo jih imeli letos le pet zaradi bolezni našega mentorja. Letos
smo se sestajali v stavbi družbenopolitičnih organizacij, Ob Ljublja-
nici 42, in sicer vsako drugo sredo v mesecu.

Od vabljenih mentorjev šolskih glasil, občinske ZPM, ZZB NO V in
mladih dopisnfkov so se sej udeleževali — poleg nasega mentorja — le
sledn ji, in še ti podpovprečno. 4. se ja je bila izjema, saj se je je udeležil
tudi novi urednik Nsk. Slavko Gerlica, ki nam je predstavil malce
spremenjeno zasnovo občinskega časopisa in pojasnii spremembe. Na
petih sejah smo konstituirali vodstvo aktiva, sprejeli predlog letoš-
njega programa, se pogovorili o stabilizacijskih prizadevanjih, poro-
čali smo s 15. srečanja pionirjev v Škofji Loki in predelali gradivo o
25. maju. Za boljše počitniško razpoloženje smo se skušali odrezati z
zanimivo točko (duhovit počitniski spis), ki pa ni dosegla svojega na-
m^na.

Ob koncu 7. Ietnika smo ugotovili, da se zanimanje za naš aktiv ob-
čutno manjša in drugo leto se bomo morali odločati o nadaljnjem ob-
stoju in delovanju aktiva.
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